
8 

EESS Núm. 130 Juny-JulioI 98 

El Sr. Josep Estapé. 

moció: el primer, la mala gestio o gestio 
inadequada d'llla; en segon Hoc, 
comprovant a la realitat del poblé que 
les seves grans promeses paleses en 
programa electoral no s'han acomplert, 
tot i comptant amb un enorme 
pressupost; i en tercer Hoc, la situació 
legal amb qué es troba l'equip de govern 

actual: no tenen majoria. El seu era 
un pacte de govern tripartit: una de 
les parts ha marxat, i l'altra (GIR) no 
té com a tal entitat politica. Han 
d'acceptar que es troben en minoría. 

A vostè se li ha aplicat l'adjectiu 
de trànsfuga. 

És un adjectiu que no estic 
disposât a acceptar. Porto quinze 
anys en política al servei del pöble. 
Sempre m'he marcat servir al pöble. 
Ara existeix una majoria, la Nova 
Majoria Democràtica, que malgrat 
hàgim pogut discutir-nos en el seu 
moment, tots nosaltres ens coneixem, 
tenim molta experiència i creiem que 
la nostra elecció és més positiva. I 
volem demostrar-ho amb fets. Hem 
arribat a la conclusió que la nostra 
força polí t ica és bàsicament 
municipal. Tenim coneixements 
municipals, a part d'ideològics, al 

servei del pöble. No ens considerem 
radicals de cap partit: si som membres 
de partits, és perqué ens prima 
l'estimació al pöble, més que una 
intenció clara de dur a terme una 
politica de dretes o d'esquerres; de 
fet, una politica molt nacionalista, o 
molt d'esquerres o molt dretana, en un 

Entrevista a Salvador Ilia 

El Sr. Salvador Ilia. 

L'esgotament del pia? per 
convocar ei pie extraordinari, fins 
quan? 

En principi, la Ilei dona diferents 

municipi no té sentit. En un futur 
proliferaran eis grups independents. I 
malgrat tot, la gestio d'llla com a 
représentant d'esquerres ha estât més 
propia d 'un govern de dretes. 
L'exemple son la gran quantitat de 
privatitzacions que ha dut a terme (la 
brigada, el Casal dels Avis, etc.) 

De moment, el píe no es convoca. 
Davant d'aquesta situació, quina 
actuació s'ha marcat la Nova IVIajoria 
Democràtica? 

Fins al moment, hem fet una 
denùncia a Governació i al Tribunal de 
Just ic ia de Catalunya. Dues 
institucions que s'han encara de 
pronunciar. D'altra banda, l'equip de 
govern actual està demostrant només 
saber presentar excuses de mal 
perdedor. Están al largant la 
convocatoria del pie i amb aquesta 
actitud están actuant en contra del 
pöble: les inversions es retrassaran i 
creiem que el pöble entendrà que si es 
produeix una demora en les inversions 
és responsabilitat d'Illa i ei seu equip. 
La seva situació actual està fora del 
termini que marca la Ilei. 

opcions, dona diferents terminis a la 
hora de convocar el pie de la moció 
de censura. Nosaltres estem estudiant 
di ferents possibi l i tats. Hem 
encarregat informes juridics a juristes 
externs a la casa i en funció d'això 
decidirem quan convocar aquest pie. 
Ben segur que el convocarem perqué 
hem tingut la voluntat de respectar la 
legislació. En la data de convocatòria 
del pie hem de tenir en consideració 
dos elements: el primer és el suport 
via signatures de la ciutadania de la 
Roca demanant-nos per diferents 
motius que no convoquem aquest pie 
i el segon és la voluntat nostra de fer 
una auditoria de la situació econòmica 
i financera actual de l'ajuntament. 

Quina és la seva opinió respecte 
i 'actitud de Josep Maria 
Navascués? 

M'ha sorprès completament. 
Penso que la seva actitud es pot 
qualificar d'indigne politicament pariant 
i penso que el correcte en aquest cas 
hagués estât dimitir de la seva 

responsabilitat com a regidor i tornar-
se a presentar a les eleccions de 1999 
amb les seves noves idees politiques, 
contràries, en principi, aqüestes 
darreres, a les que va defensar fins el 
dia 29 de maig, dia en el quai es va 
presentar la moció de censura. Quan 
un es presenta a unes eleccions amb 
un programa ha de ser coherent amb 
aquest programa i si canvia d'idees 
d'una forma substancial i passa a 
defensar les idees contràries, el que 
ha de fer és plegar i tornar-se a 
presentar a les següents eleccions, 
amb les seves noves idees, contrastant 
quin és el suport que rep del municipi. 

I respecte la de Josep Estapé? 
Estapé ha tingut una trajectòria 

política erràtica. Va començar al PSC, 
va passar-se a Convergéncia, fa un 
any i mig va abandonar aquest darrer 
partit manifestant desavinences amb 
el cap de llistaconvergent, Joan Pujol... 
Ara en canvi, sembla que si hi sintonitza 
per presentar una moció de censura, 
en la quai es presenta com a alcaldable. 
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